

**FORM 2**

**APPLICATION FOR  
LETTERS OF INCORPORATION OF AN  
ASSOCIATION LIMITED BY MEMBERSHIP**

*(Co-operative Associations Act,  
R.S.N.B. 1973, c.C-22.1, s.7)*

TO THE HONOURABLE THE MINISTER OF FINANCE  
AND TREASURY BOARD

The application of the applicants hereinafter set forth respectfully shows as follows:

1. That your applicants are desirous of becoming incorporated under the provisions of the *Co-operative Associations Act*, so as to constitute your applicants and such others as may thereafter become members of the proposed Association a body corporate under the name of “ . . . . . LIMITED” (or Ltd.”) or such other name as appears to you to be proper.

2. That your applicants have satisfied themselves and are assured that the proposed corporate name under which is sought the incorporation of the proposed Association is not the name of any other known company or association incorporated or unincorporated, or any name likely to be confused therewith or otherwise objectionable on public grounds.

3. That the objects for which the Association is established are to carry on on a co-operative basis,

.....  
.....  
.....

including the acts and things set forth under section 15 of the *Co-operative Associations Act*.

4. That the liability of the members is limited.

5. That the membership fee is .....

**FORMULE 2**

**DEMANDE DE LETTRES CONSTITUTIVES  
D’UNE ASSOCIATION À COTISATIONS**

*(Loi sur les associations coopératives,  
L.R.N.-B., 1973, c.C-22.1, art.7)*

À L’HONORABLE LE MINISTRE DES FINANCES ET  
DU CONSEIL DU TRÉSOR

La demande des requérants ci-après mentionnés expose respectueusement ce qui suit :

1. Les requérants désirent être constitués en une corporation en vertu des dispositions de la *Loi sur les associations coopératives*, les constituant, eux ainsi que toutes les autres personnes qui peuvent par la suite devenir membres de l’association projetée, en une corporation sous la raison sociale de . . . . . « limitée » (ou ltée) ou toute autre raison sociale qui vous semble appropriée.

2. Les requérants ont vérifié eux-mêmes et sont certains que la raison sociale sous laquelle est demandée la constitution en corporation de l’association projetée n’est pas la raison sociale d’une autre compagnie ou association connue, constituée ou non en corporation, que cette raison sociale n’est pas susceptible d’être confondue avec une autre et qu’elle n’est pas autrement inadmissible pour des raisons d’intérêt public.

3. L’association a pour objet d’exercer, suivant le système coopératif, les activités suivantes :

.....  
.....  
.....

et notamment celles qui sont énoncées à l’article 15 de la *Loi sur les associations coopératives*.

4. La responsabilité des membres est limitée.

5. La cotisation d’affiliation est de .....

6. That the names in full and addresses of the members are as follows:

NAME	ADDRESS	NUMBER OF SHARES SUBSCRIBED
.....	.....	.....
.....	.....	.....
.....	.....	.....

7. That the following three named persons shall be the first or provisional directors of the Association.

NAME	ADDRESS
.....	.....
.....	.....
.....	.....

8. That each of the applicants is of the age of majority.

9. That if incorporation is granted, the Association as incorporated shall be subject to the *Co-operative Associations Act*, and the regulations and by-laws made thereunder.

6. Les noms, prénoms et adresses des membres sont comme suit :

NOM	ADRESSE	NOMBRE DE PARTS SOCIALES SOUSCRITES
.....	.....	.....
.....	.....	.....
.....	.....	.....

7. Les trois personnes suivantes seront les premiers administrateurs ou les administrateurs provisoires de l'association :

NOM	ADRESSE
.....	.....
.....	.....
.....	.....

8. Tous les requérants ont l'âge de la majorité.

9. Si la constitution en corporation est accordée, l'association constituée en corporation sera régie par les dispositions de la *Loi sur les associations coopératives*, son règlement d'application et les règlements administratifs établis sous son régime.

Dated at ..... the..... day of ..... 20.....

Fait à ..... , le..... 20.....

**SIGNATURES OF  
WITNESSES**

**SIGNATURES OF  
APPLICANTS**

**SIGNATURE DES  
TÉMOINS**

**SIGNATURE DES  
REQUÉRANTS**

.....  
.....  
.....

.....  
.....  
.....

.....  
.....  
.....

.....  
.....  
.....

OR

OU

**SEALS**

**APPLICANTS**

**SCEAUX**

**NOMS DES REQUÉRANTS**

\_\_\_\_\_  
per  
\_\_\_\_\_  
per  
\_\_\_\_\_  
per  
\_\_\_\_\_  
per  
\_\_\_\_\_  
per  
\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
per  
\_\_\_\_\_  
per  
\_\_\_\_\_  
per  
\_\_\_\_\_  
per  
\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
par  
\_\_\_\_\_  
par  
\_\_\_\_\_  
par  
\_\_\_\_\_  
par  
\_\_\_\_\_